
 
 
 

Møteinnkalling 

Utvalg: Åfjord - Komite for livsløp 
Møtested: Åfjord Helsesenter, Møterom FoRum 
Møtedato: 23.10.2019 
Tid: 08:30 

 
 
   Forfall meldes til servicetorget eller Hilde Engen, som sørger for innkalling av  
   varamedlem.  
   Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
 

Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas Leder ÅF-FRP 
Sten Aaknes Nestleder ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Eva Berdal Nygård Medlem ÅF-AP 
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Hilde Bugge Medlem ÅF-SP 
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP 
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Saksnr Sakstittel  Lukket 
   
 Referatsaker komite for livsløp  
RS 4/19 Møteprotokoll komite for livsløp 03.05.2019  
   

 
 
Orientering/Informasjon:  
 

 Fremdrift og status tilrettelagte boliger 
 Hunt-undersøkelsen 
 Barnevern- barnevernsforum og nytt avtaledokument 
 Budsjett og økonomiplan- driftsutfordringer/investeringer 
 Frivilligstrategi- plan utarbeides 
 Tilsettinger i perioden etter sommerferien 
 Status Helse og velferd kommunesammenslåing 
 Rekruttering –sykepleiere 
 Utdanning ALIS 
 Info om ny sentrumsbarnehage 
 Status oppvekst i Åfjord og Roan 

 
Drøftingssaker: 
 

 Tilbud legetjeneste i Roan  
 E-konsultasjon lege 
 Drøfting ny bosetting flyktninger hvis vi blir anmodet 
 Ekskursjonsplan og midler til fordeling 

 
 
 
 
 
   Gunnar Singsaas 
   komiteleder
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Møteprotokoll 

 
Utvalg: Åfjord - Komite for livsløp 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord Rådhus 
Dato: 03.05.2019 
Tid: 08:30 – 14:40 

 
 

Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas Leder ÅF-FRP 
Sten Aaknes Nestleder ÅF-AP 
Faten Farhan Medlem ÅF-AP 
Eva Berdal Nygård Medlem ÅF-AP  fram til kl. 10.30 
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP 

 
 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H 
Hilde Bugge Medlem ÅF-SP 

 
 

Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Nina Edvardsen Hilde Bugge ÅF-KRF 
Arne Nervik 
Kim Bugten 

Eva Berdal Nygård 
Else Britt Humstad 

ÅF-A   fra kl. 11.00 – 14.30 
ÅF-FRP 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Reidun Momyr 
Laila Refsnes 
Camilla Hestmo Berdal 

Sektorsjef oppvekst 
Sektorsjef helse og velferd 
Virksomhetsleder barnehage 
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Saksnr Sakstittel  Lukket 
   
 Referatsaker komite for livsløp  
RS 3/19 Møteprotokoll komite for livsløp 14.03.2019  
   
 Saker til behandling  
PS 4/19 Frivilligstrategi  
PS 5/19 Tilrettelagte boliger  
PS 6/19 Ny sentrumsbarnehage- planskisser til videre behandling  
PS 7/19 Ekskursjonsplan og midler til grunnskolene i nye Åfjord 

kommune 
 

 
 
Orientering: 
 

 Status arbeidsgruppe 8b. 
 

 Status helsesektoren- utfordringer når det gjelder ressurser 
Det ble gitt orientering om store utfordringer i forbindelse med flere sykepleiere ut i 
svangerskapspermisjon, og at det er nødvendig med bruk av eksternt rekrutteringsfirma 
for å få løst oppgavene i sommer. Sektor Helse og velferd har stor etterspørsel av 
oppfattende tjenestetiltak. Likeledes behov for bosted til yngre innbyggere med 
omfattende tjenestetiltak. Flere ledige stillinger lyses ut . Virksomhetsleder Helse og 
omsorg, Folkehelsekoordinator og fysioterapeut. 
 

 Orientering rundt tiltak barnevern ble gitt. 
 
 Høring – endring av opptaksområdet for helseforetak i Midt-Norge som konsekvens av 

kommune og regionreform 
 

 Status arbeidsgruppe 8a, samt ny stilling 
Sammenslåing av sektorene fra 1.mai. Første møte som felles sektor er gjennomført.  
Det er alltid nyttig å bli flere i ledermøter til å tenke kloke tanker og samarbeidet 
oppleves godt så langt. På agenda var blant annet betalt eller ikke betalt matpause, 
planleggingsdager, ny stilling, lønnsbestemmelser, kapittelplassering av ledere mm. 
Det var en god del debatt rundt den nye stillingen, der deltakere fra Roan kommune  
ikke var enig i prioriteringene som er gjort. Rådmann i Roan støtter prioriteringene.  
Det blir utlyst stilling som skissert, og vi håper at det vil tilføre god lederstøtte til 
skoleledere i Roan.  
Utover dette oppleves det at det er god stemning i leiren.  
Det kommer mange henvendelser til sektorsjef fra ansatte i oppvekst i Roan allerede.  
Det er bra at de tar kontakt, men arbeidsmengden må sees an i prosessen. Det er umulig å 
være på alle steder samtidig, men man vil jo så gjerne være behjelpelig.  
Det er tydelig behov for bistand i forhold til arkivering i Roan, dette må vi se på hvordan 
vi skal løser. Merkantile fra Åfjord kan ta ansvar for enhetene i Roan også,  
men de klarer ikke jobben med å få arkivert det som ligger på lager i tillegg 
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Drøfting: 
 

 Legekontor – tegninger 
To alternative skisseforslag til nytt legekontor ble fremlagt. Det jobbes videre med 
skisseforslaget i etablert arbeidsgruppe. Oppstart bygging av legekontor ligger inn i 
økonomiplan fra 2020/21 
Oppfølging av endelig vedtak i kommunestyret 30.08.18  

1. Arbeidet med å utrede og prosjektere nytt legekontor vedtas med oppstart snarest.  
2. Det opprettes en bred sammensatt prosjektgruppe som gis mandat for å utarbeide 
forprosjekt til nytt legekontor herunder plassering og innhold. 3. Kostnadene dekkes 
innenfor disposisjonsfond Helse med kr 200 000.  
 
Behandling i komiteen: Ønsker en tidligere oppstart da legekontoret er i dårlig 
byggeteknisk tilstand. 
 

 Omfordeling av midler til ungdom. 
Forslag om at dette legges til fritidsklubben og at leder i fritidsklubben, sammen med 
sektorsjef oppvekst og sektorsjef for kultur, idrett og frivillighet legger en plan for 
hvordan tilbudet skal rigges.  
Komiteen stiller seg bak denne tanken og ber om at det arbeides videre med dette.  

 
 Gratis halleie v/sektorsjef for kultur, idrett og frivillighet 

Kommunen har blitt utfordret av Norges håndballforbund på å tilby gratis halleie  
til alle aktører. Dette har blitt gjort en utredning på i forhold til hvilke krav som settes  
til kommuner i forhold til baneleie. Bruken av offentlige idrettsanlegg bør være gratis, 
men det er ikke er krav.  
Konsekvensen er at det ikke tilkommer inntekter til hallene i Åfjord kommune. 
Sektorsjefen mener at hvis dette skal innføres, bør det være gratis for barn og unge,  
mens voksne utøvere betaler for sine treningstider.  
Innføring av gratis hall og baneleie vil komme på en samlet kostnad på  
ca 675 000 kr, jmf notater. 
 

Diskusjon:  
Vi har sett på andre kommuner med gratis leie, dette er ofte kommuner med god 
økonomi.  
Det er viktigere at alle blir behandlet likt enn at det i prinsippet er gratis.  
Kan det brukes kulturmidler til dette?- de skal brukes til unge under 18år. 
Bør være en budsjettsak i forbindelse med ny kommune, da det er en del anlegg  
på Roan også 
Kan man bidra til lavere leie, ikke fjerne den helt? 
Må behandles i fellesnemd/kommunestyre for ny kommune 
Finnes det en måte å løse dette på som støtte de som ikke har råd til å være med i 
idretten? – redusert foreldrebetaling.  
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Dette bør ses i sammenheng med helsearbeid- forbyggende som vi vil få  
igjen langsiktig 

Lage gode retningslinjer for dette i ny kommune slik at det blir en rettferdig  
fordeling, då fremst at du er under 19 år.  

Legge forslaget ut på høring slik at alle har mulighet til å komme med sine innspill  
i saken. 

 
 
 
 

Gunnar Singsaas 
komiteleder 
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Referatsaker komite for livsløp 

 

RS 3/19 Møteprotokoll komite for livsløp 14.03.2019 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 03.05.2019  
 
 
Behandling: 
 
Til orientering 
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Saker til behandling 

PS 4/19 Frivilligstrategi 

Rådmannens innstilling: 
1. Fellesnemda godkjenner frivilligstrategien  
2. Åfjord kommune legger den til grunn for det videre arbeidet med etablering av 

«Frivilligråd» og viderefører satsingen inn i ny kommune  
3. Fellesnemda ber administrasjonen prioritere oppgavene med å definere og utvikle rollen 

som frivillighetskoordinator sett i sammenheng med etablering av folkehelsekoordinator. 
4. Kommunestyret skal hvert år i juni få informasjon om status frivillighetsarbeidet – og 

rullere plan/ strategi for frivillig arbeid. Overordnet frivilligstrategi revideres i hver 
valgperiode 

5. Årlig frivilligpris deles ut i samarbeid med frivilligsentralen 
6. «Frivillighetens dag» skal markeres, et samarbeid mellom frivilligheten og kommunen. 

 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 03.05.2019  
 
Behandling: 
 
Komite for livsløp slutter seg til rådmannens innstilling. 
Vedtaket var enstemmig. 
 
 
Endelig vedtak: 
 

7. Fellesnemda godkjenner frivilligstrategien  
8. Åfjord kommune legger den til grunn for det videre arbeidet med etablering av 

«Frivilligråd» og viderefører satsingen inn i ny kommune  
9. Fellesnemda ber administrasjonen prioritere oppgavene med å definere og utvikle rollen 

som frivillighetskoordinator sett i sammenheng med etablering av folkehelsekoordinator. 
10. Kommunestyret skal hvert år i juni få informasjon om status frivillighetsarbeidet – og 

rullere plan/ strategi for frivillig arbeid. Overordnet frivilligstrategi revideres i hver 
valgperiode 

11. Årlig frivilligpris deles ut i samarbeid med frivilligsentralen 
12. «Frivillighetens dag» skal markeres, et samarbeid mellom frivilligheten og kommunen. 

 
 
 

PS 5/19 Tilrettelagte boliger 

Rådmannens innstilling: 
Rådmannen anbefaler styringsgruppa å slutte seg til skisseprosjektet som er fremlagt, og gi 
arbeidsgruppa mandat til å starte detaljplanlegging av byggene, med henblikk på 
anbudsutlysning og endelig investeringsbeslutning i kommunestyret før sommeren 2019.  
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Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 03.05.2019  
 
Drøfting:  
Komite for Livsløp har vurdert to alternative skisseforslag til nye tilrettelagte boliger.  
De anbefaler bygging av barnebolig samt fire leiligheter i stedet for tre. 
                        
Behandling: 
Komite for livsløp sluttet seg enstemmig til rådmannens forslag til vedtak. 
 
 
Endelig vedtak: 
Rådmannen anbefaler styringsgruppa å slutte seg til skisseprosjektet som er fremlagt, og gi 
arbeidsgruppa mandat til å starte detaljplanlegging av byggene, med henblikk på 
anbudsutlysning og endelig investeringsbeslutning i kommunestyret før sommeren 2019.  
 
 
 

PS 6/19 Ny sentrumsbarnehage- planskisser til videre behandling 
 
Rådmannens innstilling: 
Komite livsløp tar saken om ny sentrumsbarnehage i Åfjord til orientering, og vil i egenskap av 
å være referansegruppe foreslå overfor formannskapet å gå videre med alternativ 2 med to plan. 
Denne løsningen gir et mest mulig velfungerende bygg med kortest mulige avstander, praktiske 
løsninger og et uteuteområde som er best mulig tilpasset barnehagens behov og tomtas 
beskaffenhet.  
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 03.05.2019  
 
Behandling: 
 
Enstemmig vedtak på innstilling. 

 Komiteen ønsker seg mest mulig orientering om prosessen videre etter vedtak. 
 Komiteen får referat, både muntlig og skriftlig, fra arbeidsgruppa etter hvert møte og 

vil i kraft av å være referansegruppe uttale seg til arbeidsgruppa om ønsker og 
innspill til ulike veivalg.  

 
Endelig vedtak: 
Komite livsløp tar saken om ny sentrumsbarnehage i Åfjord til orientering, og vil i egenskap  
av å være referansegruppe foreslå overfor formannskapet å gå videre med alternativ 2 med  
to plan. Denne løsningen gir et mest mulig velfungerende bygg med kortest mulige avstander, 
praktiske løsninger og et uteuteområde som er best mulig tilpasset barnehagens behov og  
tomtas beskaffenhet.  
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PS 7/19 Ekskursjonsplan og midler til grunnskolene i nye Åfjord kommune 
 
Rådmannens innstilling: 
Komite livsløp slutter seg til saken som den er framlagt og oversender den for videre behandling 
i partssammensatt utvalg og fellesnemd, med følgende innstilling:  
 
Partssammensatt utvalg viser til Komite for livsløp sin behandling av saken, og oversender den 
for behandling i Fellesnemda i tråd med komiteens innstilling:  
Fellesnemda for sammenslåing av Åfjord og Roan kommune vedtar at midler som tidligere ble 
brukt til skoletur for 10.trinn i Åfjord kommune, omprioriteres til å bli midler til ekskursjoner 
gjennom det 10-årige skoleløpet for alle elever i nye Åfjords grunnskoler.  
Fellesnemnda ber administrasjonen om å utarbeide en plan for overgangen, samt en 
ekskursjonsplan for hver av skolene. 
 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 03.05.2019  
 
Behandling: 
 
Fellesnemda ber administrasjonen om å utarbeide nye ekskursjonsplaner for hver av skolene 
sammen med skolenes ledelse. Sektorsjefen kommer tilbake til kommunestyret i 
budsjettbehandlingene og ber om penger til ny ekskursjonsplan.  

Fra 01.01.2020 er det ny plan som venter skolene i ny kommune og streken blir satt i 2019 for 
midlene som tidligere er avsatt av Åfjord kommunestyre.  

Enstemmig innstilling med nye tillegg.  

 
Endelig vedtak: 
Komite livsløp slutter seg til saken som den er framlagt og oversender den for videre behandling 
i partssammensatt utvalg og fellesnemd, med følgende innstilling:  
 
Partssammensatt utvalg viser til Komite for livsløp sin behandling av saken, og oversender den 
for behandling i Fellesnemda i tråd med komiteens innstilling:  
 
Fellesnemda for sammenslåing av Åfjord og Roan kommune vedtar at midler som tidligere ble 
brukt til skoletur for 10.trinn i Åfjord kommune, omprioriteres til å bli midler til ekskursjoner 
gjennom det 10-årige skoleløpet for alle elever i nye Åfjords grunnskoler.  
Fellesnemda ber administrasjonen om å utarbeide nye ekskursjonsplaner for hver av skolene 
sammen med skolenes ledelse. Sektorsjefen kommer tilbake til kommunestyret i 
budsjettbehandlingene og ber om penger til ny ekskursjonsplan.  

Fra 01.01.2020 er det ny plan som venter skolene i ny kommune og streken blir satt i 2019 for 
midlene som tidligere er avsatt av Åfjord kommunestyre 
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